
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-228 

Delnice, 15. srpnja 2016. godine 

 
 

Z A P I S N I K 

s 228. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 15. srpnja 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 

prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Ivana Pleše, 

djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Mirna 

Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući starijim osobama i asistent u nastavi“, Nikolina Muhvić, 

službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Nikola Muvrin, 

direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice i Klaudija Kumpar, 

tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Gordana Piskač, Tomislav Mrle umjesto kojeg 

sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin 

Klobučar, Zvezdana Jerković, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici prisustvuje Ivana Pleše, Petar 

Hrg. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

MIRNA JANEŠ 

- Održani su sastanci s djelatnicima Centra za socijalnu skrb vezano uz korisnike koje bi trebala 

financirati država. 

- Održani su sastanci s djelatnicima. 

- Izrada polugodišnjeg financijskog izvještaja. 

- Korisnicima su pružene sve usluge – od košnje do administrativnih poslova. 

- Potpisan je Ugovor sa Srednjom školom za asistenta u nastavi. Od PGŽ dobivena su sredstva u 

iznosu od 44.000 kuna. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Uređenje vozila D7 – tehničko vozilo, veliki kamion. 

- Farbanje ulaznih stepenica, rad s košarom u parku u Delnicama te u Brodu na Kupi. 

- Priprema pokazne vježbe za 110. obljetnicu DVD Sunger. 

- Odrađivanje leasinga za kombi vozilo. 

- Vođenje računa. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Nastavljaju se radovi na uređenju sportskih objekata. Unutrašnjost kuglane je pri kraju, 

kontejneri s teniskog igrališta prenijet će se na Metis, danas se nasipava tenisit kako bi se teren 

mogao staviti u funkciju. 

- Na pripremama je kadetska reprezentacija u rukometu, danas se održava trening utakmica 

rukometnih reprezentacija Hrvatske i Srbije. 

- U organizaciji GSC i Udruge „Kupa“ ovoga vikenda održat će se Festival sportske rekreacije u 

Brodu na Kupi, s time da će se plivački dio vjerojatno (zbog hladnog vremena) odgoditi za dva 



tjedna. Uz zabavni program dogodit će se  padobranski desant na Brod na Kupu, kupski noćni 

polumaraton kao i dječji polumaraton. Drugog dana održat će se duatlon – trčanje i bicikli. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Radovi na Šetalištu I. G. Kovačića, na redu je postavljanje parkovnih ivičnjaka uz trotoar na 

glavnoj cesti gdje uskoro slijedi priprema za asfalt. Na drugoj osi, prema Vrtiću, Komunalac 

kreće idući tjedan s radovima na vodi, oborinska i fekalna odvodnja su pri kraju. 

- Radovi u Parku su uglavnom gotovi što se tiče poslova koje obavlja Belobrajdić. Potrebno je 

pripremiti troškovnik kako bi se vidjelo koliko košta uređenje kamenog zida. 

- Natječaj za pravo građenja za Kendar još se neće raspisati, istražujemo zakone, imamo dileme 

jer nitko ne zna reći kako se ponašati a da bi sve bilo u skladu sa zakonima. Naručena je procjena 

zemljišta sudskog vještaka. 

- Za cestu Kendar još uvijek nije napravljena ovjera na katastru što je preduvjet za građevnu 

dozvolu. 

- Održan je sastanak sa stanarima Radničke 6 iz Lučica na temu procjene stanova. Oni misle da 

je procjena pretjerana te ćemo zatražiti mišljenje PGŽ koja je nadležno tijelo za ocjenu 

ispravnosti procjene. 

- Upućen je dopis Energy pelletsu vezano za peticiju građana Zrinske ulice koji se žale na okoliš 

oko tog poslovnog pogona. 

- Odrađena je sjednica Gradskog vijeća. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Kontakt s Hrvatskim vodama vezano za korištenje vodotoka rijeke Kupe nastavno na vijećničko 

pitanje s prošle sjednice Gradskog vijeća. Gradonačelnik je zatražio da se svima koji se bave 

raftingom i kanuingom dostavi naputak da znaju što sve moraju imati za obavljanje te 

djelatnosti. Davorin Klobučar navodi da bi svi oni trebali imati registrirana plovila u Riječnoj 

kapetaniji u Sisku. Navodi da je postavio vijećničko pitanje jer je na Kupi totalni nered, plove 

kojekakvi subjekti od svakuda, ulaze na privatnim parcelama i gdje god stignu. Stoga smatra da 

bi bilo dobro dati koncesiju kao što je to učinjeno na Mrežnici, Cetini, Krki i Zrmanji. Nikolina 

Muhvić navodi da se koncesija može dati samo za područje Nacionalnog parka, a za sve drugo 

ide vodopravna dozvola. Gradonačelnik navodi da mora točno biti definiran ulaz i izlaz iz rijeke, 

a nadležnost inspektora, s obzirom da se radi o graničnoj rijeci je problem jurisdikcije. Interes 

mora biti rijeka a ne pojedinačni okviri nadležnosti. I jedna i druga strana moraju biti motivirane 

da štite interese rijeke, prirodno bogatstvo, sadržaj, ljepotu…. Gordana Piskač navodi da je 

svojevremeno bila formirana komisija hrvatskih i slovenskih voda koje su se trebale nalaziti i 

uređivati odnose na riječi, pogotovo što se tiče vađenja pijeska i šljunka. 

- Rješavanje problematike imovinsko pravnih odnosa u PZ Kendar. 

- Kontakt s Hrvatskim šumama za provođenje postupka prodaje drvne mase na V1. 

- Zapisnik o otvaranju ponuda za natječaj za prodaju zemljišta u Crnom Lugu. 

- Izvješće o financiranju projekata i programa organizacije civilnog društva za Ured Vlade RH. 

- Ugovori o financiranju nabavke udžbenika su potpisani. 

- Kontakt sa Zavodom za zapošljavanje o izmjeni mjere stručnog osposobljavanja. 

- Rad na ovrsi komunalne naknade. 

- Izrađen je materijal sa Savjetovanja. 

- Raskinut je ugovor s ovlaštenicima za zaštitu na radu, radi se na novoj ponudi i pripremi 

ugovora. 

- Pomoć TZ za preraspodjelu radnog vremena. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Konsolidirani polugodišnji financijski izvještaji, zajedno s proračunskim korisnicima moraju 

biti dovršeno do 20. 7. 2016. godine. 

- Do 31. 7. moraju biti dovršena izvješća o nepravilnostima. 

- Aktivnosti vezane uz stanove sa stanarskim pravom. 

- Rad-1. 

- Obračun naknade za volontere te mjesne odbore. 



- JOPPD za lipanj. 

- Obračun za članove Socijalnog vijeća. 

- Unos uplata vezano za stanove sa stanarskim pravom. 

- Županiji su poslani podaci o planu i ostvarenju investicija za ovu i sljedeću godinu. 

- Plaćeni su režijski i tekući troškovi za ovaj mjesec. 

- Risnjaku su proslijeđena sredstva za rekonstrukciju staze u parku. 

- Prijava za javne potrebe u kulturu Ministarstvu kulture za pogrebnu kočiju. 

- Informacija TZ o mogućnosti prijavljivanja na mjeru ruralnog razvoja. 

- Probni račun režijskih troškova s obzirom na novu uredbu za udruge. 

 

IVANA PLEŠE 

- Izdavanje, nabava dnevnog i tjednog tiska, rad s korisnicima. 

- Tiskana je publikacija o obilježavanju 140. obljetnice koja je poslana svim knjižnicama u našoj 

županiji. 

- Snimljena je emisija „Čitateljski kutak“. 

- Katalogizacija i stručenje nove građe. 

- U Mrkoplju su montirane nove police. 

- Ažuriranje web stranice. 

- U rujnu će se održati tečaj kreativnog pisanja – najava radionice. 

- Narudžba novih knjiga. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Cesta za Podgoru sređena je do mjere da se može koristiti, potrebno je još ugraditi brušeni asfalt. 

- Kontrola ceste u Biljevini gdje se, nakon kiše, odronio materijal na cestu. To je kontinuirani 

problem. 

- Kontrola radova i dogovori na Šetalištu I. G. Kovačića. 

- Praćenje radova na uređenju fasade Dječjeg vrtića – radovi idu korektno, u ponedjeljak 

započinje izmjena krovnog pokrova. 

- Rješenja prema zahtjevima za komunalnu naknadu, rješenja za komunalni doprinos, za 

nezakonito izgrađene zgrade. 

- Pregled radova i dogovor za daljnje aktivnosti u Parku. 

- Prometno rješenje kod Hotela Risnjak i Lidla tek sad nije dobro, potrebno je dodati horizontalnu 

signalizaciju i vertikalnu signalizaciju. 

- Aktivnosti vezane uz čišćenje slivnika i upojnih bunara u Delnicama i Lučicama. 

- Računi za zgradu gradske uprave. 

- Rješavanje prijava građana po komunalnom redu. 

- Rasvjetni stup u Brodu na Kupi na izlazu s graničnog prijelaza ima dvije lampe i na struji je od 

Policije. Potrebno je dogovoriti se s načelnikom policije ili dovući naš zračni vod. 

- Izdan je nalog za održavanje javne rasvjete. 

- Ažuriranje podataka za kuće za odmor. 

- Povjerenstvo za procjenu nekretnina održalo je sastanak na temu Radničke 6, Lučice. 

- Ugovor s Eriksonom za širokopijasnu mrežu. 

- Obavijest potencijalnim izlagačima za sajam zdravog življenja na Zagrebačkom velesajmu. 

- Podatak zainteresiranom investitoru za poslovni prostor u vlasništvu grada. 

- Proučavanje zakona vezano za procjenu vrijednosti i pravo građenja. 

- Otvaranje ponuda za zakup Stare šumarske škole. 

- Strateška procjena utjecaja na okoliš za Strategiju ukupnog razvoja. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Većina poslova odvija se u Parku, potrebno je još iskorigirati neke sitnice i redovno ga 

održavati, montirane su klupe i kante za smeće, zasađene su dvije vaze na ulazu. 

- Održavanje čistoće grada. 

- Postavljanje bine u Brodu na Kupi za predstojeće manifestacije. 



- Rušenje topole u Brodu na Kupi nije uspjelo jer je stablo previsoko. Dobivena je ponuda GSS 

koji bi rušenje izveli za 3.000 kuna. 

- Ponuda prema FINI za održavanje njihove zelene površine. 

- Montiranje znaka s kućnim brojevima u Kuželju. 

 

 

 

Dovršeno u 9,20 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


